
DRM.0012.3.10.2019

Protokol Nr 13/19 
(kadencja 2018-2023)

z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania Rady Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego w dniu 26 sierpnia 2019 roku, ktore odbylo si§ 

w siedzibie Urz^du Miasta przy Pasazu Rudowskiego 10, 
w godzinach od 14.00 do 14.40

Radni obecni na posiedzeniu:
1. Czechowska Krystyna - Przewodnicz^ca
2. Czajka Rafat
3. Dajcz Slawomir
4. Gajda Piotr (s)
5. JanikLukasz
6. Made] Halina
7. Tera Monika
Radni nieobecni: Staszek Mariusz, Czubala Urszula, Stachaczyk Sergiusz 

Lista obecnosci w zal^czeniu do protokotu.

W posiedzeniu uczestniczyli takze:
1. Bogdan Munik - Sekretarz Miasta
2. Wiestawa Luczak - Skarbnik Miasta
3. Beata Rakoczy - kierownik Referatu Budzetu i Analiz Finansowych
4. Agnieszka Kosela - kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomosciami
5. Agata Wypych - Zarz^d Drog i Utrzymania Miasta
6. Malgorzata Majczyna - kierownik Biura Inwestycji i Remontow
7. Radoslaw Kaczmarek - Kierownik Referatu Edukacji
8. Elzbieta Sapinska - Prezes TBS

Porz^dek dzienny posiedzenia.

I. Stwierdzenie prawomocnosci posiedzenia.
Obradom przewodniczyla pani Krystyna Czechowska Przewodnicz^ca Komisji 
Budzetu, Finansow i Planowania.
Przewodnicz^ca obrad stwierdzila, ze w chwili rozpocz^cia posiedzenia na sali jest 
obecnych 6 cztonkow Komisji, co stanowi quorum i obrady sq prawomocne.

II. Proponowany porzadek dzienny posiedzenia:
1) Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 

w dniu 19 czerwca 2019 r.;
2) Przyj^cie protokolu ze wspolnego posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow 

i Planowania; Komisji ds. Rodziny, Zdrowia, Spraw Spolecznych i Osob 
Niepelnosprawnych; Komisji Polityki Gospodarczej i Spraw Mieszkaniowych oraz
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Komisji Administracji, Bezpieczenstwa Publicznego i Inwentaryzacji Mienia w dniu 
8 lipca 2019 r.;

3) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Piotrkowa Trybunalskiego;

4) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok;
5) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia strefy platnego parkowania na 

terenie miasta Piotrkowa Trybunalskiego, okreslenia wysokosci stawek i sposobu ich 
pobierania;

6) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz 
zabudowanej nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. 
Wojska Polskiego 37;

7) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie do gminnego 
zasobu niezabudowanej nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. 
Twardoslawickiej - Diamentowej;

8) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie odbudowy drog krajowych, 
powiatowych i gminnych zniszczonych w czasie budowy autostrady A-l;

9) Korespondencja kierowana do Komisji;
10) Sprawy rozne.

Przewodnicz^ca Komisji wprowadzila do porz^dku obrad w ramach autopoprawki w pkt 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawkq Prezydenta Miasta; w pkt 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz 
z autopoprawki) Prezydenta Miasta; pkt 8. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie 
wyrazenia zgody na nabycie do gminnego zasobu niezabudowanej nieruchomosci 
polozonej w Piotrkowie Trybunalskim, w obr^bie 10, oznaczonej nr dzialki 405/4;. 
Pozostale punkty porz^dku zmienily numeracj$ wedlug kolejnosci.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-0-1) Komisja przyj^la porzqdek obrad 
w nast^puj^cej wersji:

1) Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 
w dniu 19 czerwca 2019 r.;
2) Przyj^cie protokolu ze wspolnego posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania; 
Komisji ds. Rodziny, Zdrowia, Spraw Spolecznych i Osob Niepelnosprawnych; Komisji 
Polityki Gospodarczej i Spraw Mieszkaniowych oraz Komisji Administracji, Bezpieczenstwa 
Publicznego i Inwentaryzacji Mienia w dniu 8 lipca 2019 r.;
3) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta;
4) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz 
z autopoprawka Prezydenta Miasta;
5) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia strefy platnego parkowania na terenie 
miasta Piotrkowa Trybunalskiego, okreslenia wysokosci stawek i sposobu ich pobierania;
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6) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz zabudowanej 
nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 37;
7) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie do gminnego 
zasobu niezabudowanej nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. 
Twardoslawickiej ~ Diamentowej;
8) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie do 
gminnego zasobu niezabudowanej nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim, 
w obr^bie 10, oznaczonej nr dzialki 405/4;
9) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie odbudowy drog krajowych, powiatowych 
i gminnych zniszczonych w czasie budowy autostrady A-l;
10) Korespondencja kierowana do Komisji;
11) Sprawy rozne.

Punkt 1

Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 
w dniu 19 czerwca 2019 r.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (5-0-2) Komisja przyj^ta protokol z posiedzenia 
Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 19 czerwca 2019 r.

Punkt 2

Przyj^cie protokolu ze wspolnego posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania, 
Komisji ds. Rodziny, Zdrowia, Spraw Spolecznych i Osob Niepelnosprawnych, Komisji 
Polityki Gospodarczej i Spraw Mieszkaniowych oraz Komisji Administracji, 
Bezpieczehstwa Publicznego i Inwentaryzacji Mienia w dniu 8 lipca 2019 r.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (5-0-2) Komisja Budzetu, Finansow i Planowania 
przyj^la ww. protokol ze wspolnego posiedzenia komisji w dniu 8 lipca 2019 r.

Punkt 3

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.

Pani Wieslawa Luczak wyjasnila, ze zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest pochodn^ 
zmiany budzetu Miasta na 2019 rok oraz zmiany limitow w wykazach przedsi$wzi$c. 
Autopoprawka jest zwi^zana z koniecznosciq zapewnienia dodatkowych srodkow na 
przebudow^ ul. A. Hearinga z ul. Zelazny, do skrzyzowania i zwi^kszamy plan na to zadanie o 
110 tys. zl. Zrodlem finansowania sq srodki uwolnione na zadaniu „Modemizacja ul. 
Rakowskiej”- 30 tys. i 80 tys. z rezerwy inwestycyjnej. L^cznie z t$ autopoprawka zmieniaj^ si? 
dochody poprzez zmniejszenie o 123.387,70 zl, wydatki malej^ natomiast o 1.023.387,70 zl 
Deficyt maleje o 900 tys. zl i wyniesie 37.957.084,80 zl. Maleje zarowno nadwyzka operacyjna 
o 3.783.768,57 zl oraz nadwyzka dochodow ogolem nad wydatkami biez^cymi o 3.823.449,94 
zl. Maleje rowniez o 900 tys. zl zrodlo finansowania deficytu, polegaj^ce na zaci^gni?ciu 
pozyczek w zwi^zku z brakiem mozliwosci zaci^gni^cia takiej pozyczki jaka pianowana byla w 
WFOSIGW. W wyniku tych zmian zadluzenie Miasta planowane na koniec 2019 roku maleje o
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900 tys. zli wyniesie 144.301.803,52 zl, co wstosunku do dochodow stanowi 31,09%. Wskaznik 
obslugi dlugu, o ktorym mowa w art.243 maleje o 0,01 p.p. i wyniesie 3,51%, natomiast po 
dokonaniu wyl^czeri z art. 243 ust. 3 i 3a wyniesie 2,95%, przy limicie uwzgl^dniaj^cym plan

wrzesnia
i uwzgl^dniajqcy wykonanie za 2018 rok - 9,03%. Nie ulegaj^ zmianie pozostale przychody 
irozchody.

30 2018 roku 7,93%na

Pan Piotr Gajda zapytal, czy inwestycja zwi^kszaj^ca si? to ul. Zelazna, czy 
ul. Antona Haeringa?
Pani Wieslawa Luczak Skarbnik Miasta poinformowala, ze inwestycja nazywa si?: 
„Przebudowa skrzyzowania przy ul. Antona Haeringa z ul. Zelazny”.
Pan Piotr Gajda zapytal, czy dotyczy to samego skrzyzowania, czy b?dzie to pol^czone z 
odcinkiem przy rondzie?
Pani Malgorzata Majczyna kierownik Biura Inwestycji i Remontow do kosztorysu 
inwestorskiego i projektu wykonawca projektant zalozyl tylko wykonanie odcinka ul. 
Antona Haeringa oraz p?tli indukcyjnej, ktore zasilaj^ sygnalizatory w ul. Zelaznej. 
Po wykonaniu tych prac okazalo si?, ze ul. Zelazna w miejscu, gdzie mialyby bye przejscia dla 
pieszyeh jest tak sfaldowana na skutek wzmozonego teraz ruchu, ze nalezaloby j$ sfrezowac i 
polozyc now^ nakladk?, za te dodatkowe sto tysi?cy zl pieszy b?dzie bezpiecznie przechodzil 
na drug^ stron?, a nie po muldach, ktore mielibysmy tylko umalowac na bialo.

Pan Piotr Gajda: Takie muldy wyst?puj4 na calej dlugosci ul. Zelaznej i istnieje sciezka 
rowerowa do ul. A. Haeringa, gdzie nie ma kontynuaeji, jak i przejscie dla pieszyeh, bez zadnej 
kontynuaeji. Albo robimy caly odcinek od ronda do ul. A. Hearinga, albo jest to smieszne, 
znajdzmy pieni^dze i zrobmy ten odcinek caly.
Pani Malgorzata Majczyna kierownik Biura Inwestycji i Remontow wyjasnila: 
Analizowalismy kiedys koszty przebudowy calej ul. Zelaznej, strategieznego fragmentuukladu 
komunikacyjnego w miescie i wydawalo mi si?, ze pod spodem jest wszystko uregulowane 
tymezasem, jak poprosilismy o warunki techniczne od gestorow, to kazde z tych mediow jest 
do wykonania na nowo i te koszty urosly lawinowo do kilkudziesi?ciu milionow zlotych. To 
nie jest prosta nakladka.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (5-2-0) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.
Opinia Nr 64/13/19

Punkt 4

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz 
z autopoprawkq Prezydenta Miasta.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Uwag nie 
zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (5-2-0) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz z autopoprawk^ Prezydenta 
Miasta.
Opinia Nr 65/13/19
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Punkt 5

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia strefy platnego parkowania na 
terenie miasta Piotrkowa Trybunalskiego, okreslenia wysokosci stawek i sposobu ich 
pobierania.

Pan Rafal Czajka: Poprawki do projektu uchwafy wynikaj^ z protokotu
pokontrolnego NIK, w uzasadnieniu do projektu uchwaly jest napisane, zejak 
podniesiemy rodzicom, ktorzy dowoz^ dzieci do szkol, przedszkoli i ztobka, roczny abonament 
o pi?c zlotych, to zyskamy 23 tys. zl i chcialem zapytac, czy jest to „gra warta swieczki” ? 
Pani Agata Wypych, Zarz^d Drog i Utrzymania Miasta, wyjasnila, ze nast^pilo zwi^kszenie 
oplaty identyfikatora dla rodzica, jak rowniez wzrosly ceny innych identyfikatorow, wi^c jest 
to sprawiedliwe dzialanie.
Pan Rafai Czajka powiedziai, ze wzaleceniach pokontrolnych bylo napisane, 2e trzeba b^dzie 
dostosowac urz^dzenia, ktore b$dq mogly w tym realnym czasie sprawdzac. Radny poprosil o 
informacj^ dot. prowadzonych przez ZDiUM rozmow.
Pani Agata Wypych (ZDiUM) powiedziala, ze trwaj^ rozmowy z firm^ obecnie 
administruj^c^ strefy i innymi, ktore swiadcz^ tego typu ushigi.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ jeszcze pytania do omawianego punktu. 
Pytah nie zgloszono.
W wyniku przeprowadzonego glosowania (4-2-1) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie ustalenia strefy platnego parkowania na terenie miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego, okreslenia wysokosci stawek i sposobu ich poboru.
Opinia Nr 66/13/19

Punkt 6
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz zabudowanej 
nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 37.

Pani Agnieszka Kosela-kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomosciami: Dzialka 
b^d^ca przedmiotem uchwaly posiada powierzchni^ 2.610 m2. Nieruchomosc ta pozostala po 
wygaszeniu trwalego zarz^du dla SP nr 10 i pozostaje obecnie niezagospodarowana, dlatego 
proponujemy przeznaczyc jq do zbycia. Dla tego terenu nie obowi^zuje plan, zgodnie ze 
Studium S3 to tereny zabudowy mieszkaniowej, srodmiejskiej mieszkaniowo-uslugowej.
Pan Piotr Gajda, wskazuj^c zal^czon^ do projektu uchwaly mapk^, stwierdzil: Jest to teren o 
bardzo duzej wartosci historycznej, stanowiqcy w przeszlosci zwarty kompleks Klasztoru 
franciszkahskiego, jest to zachowany fragment kruzganku klasztomego, ktory powinien bye 
absolutnie wl^czony do zespolu klasztomego jako immanentna cz?sc tegoz zespolu. S^dz^, 
ze nast^pne zabudowania kryj^ takze relikty sredniowieeznej zabudowy klasztomej. 
Jezeli sprzedamy nieruchomosc, to b^dziemy miec tak^ sytuacj? jak mamy z wi^zieniem, 
obiekt ten, gdyby by! wlasciwie zagospodarowany dzisiaj bylby wartosciowym obiektem do 
zwiedzania, ale zostal de facto zniszczony.
W swoim czasie proponowalem prezydentowi Andrzejowi Polowi, zeby wprowadzic tak 
zwan^ hipotek? konserwatorsk^, gdzie nast^puje wycena danego budynku do konserwacji 
i osoba, ktora przejmuje taki budynek wplaca minimaln^ jak^s kwot^ i nast^pnie rozpoczyna
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remont danego budynku wedlug programu konsexwatorskiego i po zakonczeniu tego remontu 
nast^puje wyzerowanie kosztow i wowczas mamy w petni wyremontowany budynek, Miasto 
otrzymuje jakies minimalne pieni^dze, natomiast nie ma dewastacji obiektu, jest petny nadzor 
nad realizacj^ zadania. Pomyst niestety nie zostai wykorzystany. Radny zaapelowal o 
opracowanie dokladnego programu zagospodarowania tego obiektu oraz o zwrocenie si? do 
instytucji koscielnych z zapytaniem, czy nie widzq mozliwosci (Parafia) przej?cia tego obiektu 
i zagospodarowania zgodnie z pierwotnym przeznaczeniem, szczegolnie tego jednego odcinka 
(K2), poniewaz jest to rzecz absolutnie tworz^ca jedn^ cz?sc z zabudowaniami klasztomymi, 
oryginalna.
Pani Agnieszka Kosela-kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomosciami powiedziaia: 
nieruchomosc, na ktorej zlokalizowana jest Parafia uregulowaia swoj tytul prawny w 1986 
roku, natomiast dzialka, ktora jest przedmiotem uchwaly stala si? wlasnosciq Skarbu Panstwa 
przez zasiedzenie w 1994 roku, ze skutkiem na lata wczesniejsze, ale postanowienie S^du o 
zasiedzeniu jest z 1994 roku. Do tej pory Parafia nie zwracala si? z wnioskiem o przekazanie 
tej nieruchomosci, jak rowniezjej cz?sci, na swoj^ rzecz. W ksi?dze wieczystej prowadzonej 
dla nieruchomosci, na ktorej znajduje si? Parafia jest wzmianka o wpisaniu do 
rejestru zabytkow, ale to dotyczy tylko ksi?gi wieczystej obejmuj^cej t^ nieruchomosc Parafii, 
natomiast nie ma zadnych wpisow dotyczqcych ochrony konserwatorskiej do budynkow, czy 
nieruchomosci obj?tej uchwaly.
Pan Piotr Gajda: Sluzby konserwatorskie tak dzialaly w Piotrkowie, ze mamy wpisane do 
rejestru zabytkow tylko polow? Starego Miasta, cz?sc kamienic w Piotrkowie jest wpisana, a 
cz?sc nie, w tym przypadku mamy tak^ samq sytuacj?. Natomiast chcialbym aby najpierw, 
zanim b?dziemy glosowac pozytywnie, wypowiedzial si? proboszcz Parafii sw. Jacka i 
Doroty., czy jest zainteresowany przej?ciem, przynajmniej cz?sci zachowanych autentycznych 
kruzgankow, oczywiscie przy uswiadomieniu mu co to jest, bo ksi^dz proboszcz nie jest 
historykiem sztuki.
Pani Krystyna Czechowska-Przewodniczqca poinformowala, ze uchwal? zawsze 
mozna zmienic. Jezeli b?dzie wola ze strony klasztoru mysl?, ze rozmowy z panem 
Prezydentem b?d^ prowadzone i wtedy na ten temat mozemy rozmawiac. Natomiast my 
procedujemy konkretny porz^dek w zwi^zku z tym, jesli Pan si? nie zgadza, moze bye przeciw.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (5-2-0) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz zabudowanej nieruchomosci polozonej 
w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Wojska Polskiego 37.
Opinia Nr 67/13/19

Punkt 7
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie do gminnego 
zasobu niezabudowanej nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy 
ul. Twardoslawickiej - Diamentowej.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ uwagi do omawianego punktu. Uwag nie 
zgloszono.
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W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-0) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie do gminnego zasobu niezabudowanej 
nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim przy ul. Twardostawickiej - 
Diamentowej.
Opinia Nr 68/13/19

Punkt 8

Zaopiniowanie projektu uchwaty >v sprawie wyrazenia zgody na nabycie do gminnego 
zasobu niezabudowanej nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim, 
w obr^bie 10, oznaczonej nr dzialki 405/4.

Pani Agnieszka Kosela-kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomosciami: Jest to 
analogiczna uchwala jak uchwata dotycz^ca nieruchomosci przy ul. Twardostawickiej, dziatka 
o nr 405/4 o powierzchni 480 m2 przewidziana jest w planie miejscowym pod ci^g pieszo- 
jezdnym, ktory stanowi uzupetnienie ukladu komunikacyjnego.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaty. Uwag nie 
zgtoszono.

W wyniku przeprowadzonego gtosowania (7-0-0) Komisja pozytywnie zaopiniowata projekt 
uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na nabycie do gminnego zasobu niezabudowanej 
nieruchomosci polozonej w Piotrkowie Trybunalskim, w obr^bie 10, oznaczonej nr dzialki 
405/4.
Opinia Nr 69/13/19

Punkt 9

Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie odbudowy drog krajowych, powiatowych 
i gminnych zniszczonych w czasie budowy autostrady A-l.

Pani Krystyna Czechowska zapytata, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaty. Pytah nie 
zgtoszono.

W wyniku przeprowadzonego gtosowania (5-0-2) Komisja pozytywnie zaopiniowata projekt 
uchwaty w sprawie odbudowy drog krajowych, powiatowych i gminnych zniszczonych w 
czasie budowy autostrady A-1.

Opinia Nr 70/13/19
Punkt 10

Korespondencja kierowana do Komisji.

Nie wplyn^to do Komisji zadne pismo.

Punkt 11
Sprawy rozne.
Pan Piotr Gajda: Stowarzyszenie prawnikow chce zrobic zjazd w Piotrkowie, gdyz prawnicy 
ci uznali, ze Piotrkow jest miastem, w ktorym to nowoczesne nowozytne prawo zaistniato,
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a mianowicie w 1578 roku Trybunal Koronny, najpierw w Piotrkowie, pozniej w Lublinie. 
Przyszli do Muzeum, potem zwiedzili Piotrkow i zobaczyli, ze nic nie ma. Powinnismy 
zastanowic si^ co zrobic, zeby Trybunal Koronny - miasto, gdzie po raz pierwszy zaistnial i 
gdzie parlament polski nowozytny po raz pierwszy zaistnial - mial odpowiedni^ prezentacj$ 
owych zagadnien. Zglosilem kiedys inicjatyw^ utworzenia „Muzeum edukacyjnego pocz^tkow 
polskiej demokracji,^ W tym projekcie bylo zaznaczone, zebysmy w naszym Muzeum mieli 
gome pi^tro poswi^cone parlamentaryzmowi, pierwsze pi^tro, zeby bylo poswi^cone 
Zygmuntowi Staremu i jego dworowi i Zygmuntowi Augustowi oraz czasom, w ktorych zyli i 
zeby parter byl poswi^cony Trybunalowi Koronnemu, gdyz w tych salach dwoch na dole, 
autentycznie przez pierwszych osiem lat, Trybunal Konstytucyjny funkcjonowal. Mamy „sw. 
Grala”, ktorego powinnismy wsz^dzie chwalic i mamy tez Mediatek^. Mialem nadziej^, ze na 
tym pierwszym pi^trze cos wartosciowego powstanie. Usi^dzmy i porozmawiajmy, bo dla 
Mediateki zostal przygotowany drogi program, ktory nie jest wdrozony i realizowany, bo nie 
macie Panstwo pieni^dzy. Przy programie, ktory ja proponuj$ mozemy wspaniale nie tylko 
urz^dzic nasze Muzeum, ale doprowadzic do tego, ze b^dzie Piotrkow slynnym miastem, 
ze Mediateka zacznie naprawd^ funkcjonowac. Te programy bardzo dobrze przygotowane. 
Gdyby poswi^cic czas temu zagadnieniu na Komisji Budzetu przedstawilbym realne zyski, 
jakie moglibysmy osi^gn^c, jakby wzroslo nam zatrudnienie, jakby Piotrkow zyskal na 
znaczeniu w Polsce, a moze i nawet szerzej. Jezeli popatrzymy co pozytywnego stalo si$ z CIT, 
jezeli podyskutujemy co zrobic, zeby Piotrkow naprawd^ zaistnial, zebysmy mieli towar do 
sprzedania, to s^dz?, ze bysmy naprawd$ wiele zgodnych rzeczy ustalili. Jest to apel do 
Panstwa wielkiej koalicji, zeby pomyslec, ze niektorzy tez maj^ dobre pomysly, z korzysci^ dla 
Piotrkowa.
Nast^pnie radny poinformowal, ze prawnicy wyslq list intencyjny do Prezydenta Miasta 
w zwiqzku z planowanym zjazdem 200 prawnikow z calej Polski w Piotrkowie Trybunalskim. 
Zasugerowal tez, ze radni powinni podyskutowac sk^d znalezc pieni^dze i jak je 
zagospodarowac, aby Piotrkow rzeczywiscie „wyplyn4l na szersze wody”.
Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ jeszcze pytania do omawianego 
punktu. Pytan nie zgloszono.

Na tym protokol zakonczono.

Przewodmczqca
.st^m^C^cRow^a

Protokol sporz^dzji^. .

Beata Szulc <L
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